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007.0070.2.2017 

Protokół z posiedzenia 

 

Rady Towarzystwa Doktorantów 

Uniwersytetu Jagiellońskiego 

 

Kraków, 16 lutego 2017r. 

 

Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego odbyło się w dniu  

16 lutego 2017 r. o godzinie 18:30 w siedzibie TD UJ.  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

Członkowie Rady: 

 

Natalia Czyżowska (WFilozof) – Prezes TD UJ 

Dominik Hodurek (WH) 

Marta Hoffmann (WSMiP) 

Tomasz Guzik (WPiA) 

Katarzyna Konik (WSMiP) 

Konrad Kulikowski (WFilozof) 

Magdalena Olbert (WFarm) 

Aneta Pieczka (WZiKS) 

Piotr Piszczek (BiNoZ) 

Paula Złotowska (WPiA) 

 

Komisja Rewizyjna: 

 

Dominik Borowski (WP) 

Magdalena Cyran (WSMiP) 

Michał Olszowski (WPiA) - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

Protokolant: 

Rafał Damaziak 

 

Zaproszeni goście: 

Agnieszka Batko – członek Zespołu ds. Konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów; 

Arkadiusz Nyzio – Redaktor Naczelny Zeszytów Naukowych TD UJ; 

Ewa Modzelewska – Zastępca Redaktora Naczelnego Zeszytów Naukowych TD UJ; 

Magdalena Wąsowicz – członek Komisji Kultury i Promocji. 
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Porządek spotkania:  

 

1. Otwarcie posiedzenia;  

2. Zatwierdzenie protokołów z poprzednich posiedzeń Rady (ref. Rafał Damaziak);  

3. Wybór Przewodniczącego Zespołu ds. Konkursu na Dofinansowanie Działalności 

doktorantów UJ - zaproszona Agnieszka Batko (ref. Rafał Damaziak);  

4. Sprawy Zeszytów Naukowych TD UJ (ref. Arkadiusz Nyzio, Ewa Modzelewska);  

5. Inicjatywa zorganizowania marcowego wyjścia na musical pt. “Jekyll & Hyde” (ref. 

Magdalena Wąsowicz);  

6. Aktywność na grupie dyskusyjnej Rady (ref. Natalia Czyżowska);  

7. Informacje o zjeździe PDNHiS oraz zjeździe KRD w Krakowie (ref. Natalia Czyżowska); 

8. Relacja ze zjazdu DFUP (ref. Magdalena Olbert, Michał Ożóg); 

9. Kontakty z przedstawicielami w Radach Wydziałów i Instytutów (ref. Natalia Czyżowska);  

10. Dyskusja dot. szkolenia z Excela, szkolenia z zarządzania emocjami oraz ogólnych 

zagadnień dotyczących szkoleń (ref. Aneta Pieczka); 

11. Sprawy związane z pomocą materialną (ref. Dominik Hodurek);  

12. Powołanie Piotra Piszczka i Pauliny Wietrzyk w skład Komisji Kultury i Promocji (ref. 

Marta Hoffmann);  

13. Powołanie Michała Warzyckiego w skład Komisji Prawnej (ref. Paula Złotowska);  

14. Wiosenny wyjazd integracyjny (ref. Katarzyna Konik); 

15. Zakup materiałów promocyjnych TD UJ i sprawa patronatu honorowego nad Salonem 

Naukowym TD UJ (ref. Marta Hoffmann);  

16. Sprawy bieżące i wolne wnioski: 

- opinia o prof. Jacku Młynarskim do nagrody MNiSW. 

17. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia 

 

18:31 – Prezes TD UJ Natalia Czyżowska otworzyła posiedzenie Rady TD UJ. 

 

Punkt 3 

Wybór Przewodniczącego Zespołu ds. Konkursu na Dofinansowanie Działalności 

Doktorantów 

 

Rafał Damaziak złożył rezygnację z funkcji Przewodniczącego Zespołu ds. Konkursu na 

Dofinansowanie Działalności Doktorantów TD UJ, którą pełnił od 1 lutego 2014 roku. Rafał 

zadeklarował, że będzie dalej kontynuował swoją funkcję Pełnomocnika TD UJ ds. 

dofinansowania działalności doktorantów oraz Przewodniczącego Komisji Nauki i /Badań TD UJ. 

Rafał zarekomendował na swojego następcę Agnieszkę Batko. Rafał zwrócił uwagę, iż Agnieszka 

jest członkiem Zespołu ds. Konkursu od 1 grudnia 2015r. i aktywnie brała udział w dyżurach 

podczas naboru wniosków oraz w posiedzeniach Zespołu. Rafał wskazał, że kandydatka jest osobą 

sumienną i godną zaufania. Agnieszka wykonywała już niektóre obowiązki Przewodniczącego 

Zespołu.  

 

Rafał przekazał głos Agnieszce Batko. 
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Agnieszka Batko jest doktorantką 2-go roku w Instytucie Nauk Politycznych UJ na Wydziale 

Studiów Międzynarodowych i Politycznych UJ. Agnieszka działała w studenckim kole naukowym 

i zajmowała się już kwestiami finansowymi.  

 

Natalia Czyżowska zapytała Agnieszkę czy dostrzega jakieś problemy związane z Konkursem lub 

Zespołem.  

 

Agnieszka Batko nie dostrzega problemów. Agnieszka zwróciła uwagę, że nie jest jeszcze 

zaznajomiona z dalszymi procedurami, które mają miejsce po zakończeniu przez Zespół 

rozpatrywania wniosków. Ewentualną trudność może stanowić przygotowanie specyfikacji, 

jednak jest to kwestia praktyki.  

 

Natalia Czyżowska odniosła się do prawdopodobnej nieobecności Agnieszki w ciągu roku.  

 

Agnieszka Batko potwierdziła, że będzie nieobecna podczas edycji 3_2017, gdyż w tym okresie 

będzie na stypendium w Japonii. 

 

Natalia Czyżowska spytała, kto mógłby ją zastąpić.  

 

Agnieszka Batko wskazała na Rafała Damaziaka. 

 

Rafał Damaziak zadeklarował, że poprowadzi edycję 3_2017. Rafał skierował pytanie do 

Agnieszki czy dostrzega w Zespole problemy kadrowe.  

 

Agnieszka Batko odpowiedziała, że obecny skład osobowy zespołu nie wymaga naboru ani zmian. 

Agnieszka zwróciła uwagę, iż w ubiegłym roku przy kilkunastoosobowym składzie pojawiały się 

problemy z wykonywaniem zadań, obecnościami na dyżurach i posiedzeniach Zespołu.  

 

Natalia Czyżowska zapytała o Agnieszkę o propozycje zmian w Regulaminie Konkursu. 

 

Agnieszka Batko wskazała na dyskusję członków Zespołu nad umożliwieniem dofinansowania 

przez TD UJ kosztów wydania artykułów naukowych w czasopismach z wykazu A MNiSW dla 

doktorantów/-ek, którzy są jedynymi lub pierwszymi autorami.  

 

Natalia Czyżowska podziękowała Agnieszce Batko za przybycie na posiedzenie Rady TD UJ i 

zarządziła głosowanie tajne nad powołaniem Agnieszki Batko na Przewodniczącą Zespołu ds. 

Konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów TD UJ.  

 

Komisja Skrutacyjna (= Komisja Rewizyjna) wydała kart 10, zebrała kart 10. Wszystkie głosy 

były ważne. 

 

Oddano głosy: 10 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się.  

 

Rada TD UJ przyjęła uchwałę jednomyślnie.  
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Punkt 2 

Zatwierdzenie protokołów z poprzednich posiedzeń Rady 

 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie jawne nad przyjęciem protokołów z posiedzenia Rady 

TD UJ z dnia 12 stycznia 2017r. i 15 grudnia 2016r.  

 

Protokół z 12 stycznia 2017r; 10 głosów na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się.  

Protokół z 15 grudnia 2016r; 9 głosów na tak, 0 na nie, 1 wstrzymujących się. 

 

Rada TD UJ przyjęła protokoły. 

 

Punkt 6 

Aktywność na grupie dyskusyjnej Rady 

 

Natalia Czyżowska zaapelowała do Radnych o wypowiadanie się na grupie dyskusyjnej Rady, tak, 

aby żaden z zamieszczanych postów nie pozostawał bez odpowiedzi. Natalia zwróciła uwagę, że 

najczęściej wypowiada się kilka tych samych osób.  

 

Aneta Pieczka zapytała, jakiej kategorii sprawy zgłaszać na grupę. 

 

Natalia Czyżowska prosi, aby zgłaszać sprawy ważne dla Rady i społeczności doktoranckiej oraz 

także zwracać uwagę na to, co piszemy, aby nie spamować grupy i nie prowadzić prywatnych 

dyskusji.  

 

Punkt 7a 

Informacje o zjeździe PDNHiS oraz zjeździe KRD w Krakowie 

 

Natalia Czyżowska poinformowała Radnych, iż 21 stycznia br. odbył się w Krakowie Zjazd 

Porozumienia Doktorantów Nauk Humanistycznych i Społecznych. Natalia zaznaczyła, że nie 

jesteśmy członkami tej organizacji, ale możemy się nimi stać. 

 

Aneta Pieczka i Katarzyna Konik zapytały, co nam to daje. Czy są regularne spotkania? 

 

Natalia Czyżowska wskazała, że bycie członkiem tej organizacji daje możliwość wymiany 

informacji i doświadczeń związanych ze studiami doktoranckimi w tych dwóch obszarach. Natalia 

dodała, że PDNHiS przeprowadziło badanie wśród doktorantów dotyczące jakości studiów 

doktoranckich w zakresie nauk humanistycznych i społecznych w Polsce i planowana jest 

publikacja raportu w okresie wakacyjnym.  

 

18:51 – wchodzi Arkadiusz Nyzio. 
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Punkt 4 

Sprawy Zeszytów Naukowych TD UJ 

 

Arkadiusz Nyzio obecny Redaktor Zeszytów Naukowych TD UJ stawił się na prośbę Rady TD UJ 

celem odpowiedzenia na pytania Radnych i rozwiania wątpliwości związanych z 

funkcjonowaniem i finansowaniem Zeszytów Naukowych TD UJ. 

 

Natalia Czyżowska poprosiła Arkadiusza, aby powiedział kilka słów o Zeszytach Naukowych TD 

UJ i planach Redakcji.  

 

Arkadiusz Nyzio poinformował Radnych, iż w pod parasolem Zeszytów Naukowych TD UJ są tak 

naprawdę wydawane cztery niezależne czasopisma, które posiadają osobny numer ISSN. Jest to 

Seria Humanistyczna, której redaktorem jest Ewa Modzelewska, Seria Społeczna z redaktorem 

Jakubem Rogulskim i Seria Ścisła pod redakcją Wojciecha Tomczyka. Jest wydawana jeszcze 

Seria Specjalna - Monografie Humanistyczne. Każda z tych serii posiada swoje władze 

merytoryczne. Seria Humanistyczna i Seria Społeczna wydawane są od roku, 2016 jako 

kwartalnik, razem 8 numerów i Seria Ścisła, jako półrocznik. Seria Specjalna wydawana była, 

jako rocznik, a w obecnym roku zostaną wydane dwa tomy.  

 

Tomasz Guzik zapytał o rozpoznawanie zapotrzebowania. 

 

Arkadiusz Nyzio odpowiedział, że osoby posiadające napisane prace zbiorowe lub monografie 

same zgłaszają się do Redakcji Zeszytów Naukowych TD UJ celem opublikowania swoich prac. 

Propozycje są oceniane merytorycznie i wybierana jest do publikacji najlepsza praca. Arkadiusz 

zaznaczył, że jest to także zależne od możliwości finansowych. Arkadiusz dodał, że Seria 

Humanistyczna i Seria Społeczna są na tyle popularne, że nie ma potrzeby ogłaszania naboru 

artykułów. Seria Ścisła cieszy się niższą popularnością i zainteresowaniem ze strony autorów. 

Czynniki wynikają ze specyfiki kierunków ścisłych, z których doktoranci rzadziej poszukują 

czasopism doktoranckich. Są to najczęściej zespoły badawcze uderzające do czasopism z wykazu 

A listy MNiSW lub tzw. listy filadelfijskiej. Seria Ścisła na dzień dzisiejszy jest półrocznikiem i 

zapewne na długo zostanie ta forma utrzymana. Jest okresowo zainteresowanie tą serią ze strony 

biologów, medyków, fizyków przy okazji organizacji konferencji i potrzeby opublikowania tomu 

pokonferencyjnego.  

 

Aneta Pieczka zapytała czy Redakcja podejmuje jakieś formy promocji. 

 

Arkadiusz Nyzio odpowiedział, iż odbywa się to poprzez prowadzenie bezpośrednich rozmów, 

znajomości na kierunkach ścisłych, rozdawanie wydanych tomów wśród promotorów i 

recenzentów, stały baner na stronie TD UJ. Arkadiusz dodał, że serii Humanistycznej i Społecznej 

nie trzeba promować, gdyż wyraźną zachętą dla autorów są punkty, które te Serie osiągnęły. Seria 

Ścisła pozostanie na poziomie 1 punktu. Arkadiusz wskazał tutaj na mechanizm błędnego koła.  

 

Katarzyna Konik zapytała, co się składa na koszty każdego z tomów. 

 

Arkadiusz Nyzio odpowiedział, że Wydawnictwo Nowa Strona z Bielska-Białej oferuje TD UJ 

najkorzystniejsze ceny publikacji przy zachowaniu bardzo dobrej jakości użytych materiałów i 
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redakcji językowej, itd. Arkadiusz wskazał koszty redaktorskie (adjustacja tekstu, skład/łamanie), 

przygotowanie wersji elektronicznej, druk, korekta językową 

 

Rafał Damaziak dodał, że TD UJ nie płaci za recenzje.  

 

Arkadiusz Nyzio wskazał, że kiedyś płaciliśmy recenzentom, ale były to koszty ok. 100-150zł  

 

Rafał Damaziak zaznaczył, że Wydawnictwo Nowa Strona nie pobiera od TD UJ kosztów 

projektu okładek, jako jedyne wydawnictwo startujące w konkursie ofert.  

 

Katarzyna Konik zapytała czy nie lepiej by było, aby Zeszyty Naukowe TD UJ ukazywały się 

tylko, jako publikacja elektroniczna i ile moglibyśmy zaoszczędzić lub jakiego rzędu byłyby 

oszczędności przy zmniejszeniu liczby egzemplarzy.  

 

Natalia Czyżowska zwróciła uwagę na pojawiający się problem ze składowaniem czasopism.  

 

Arkadiusz Nyzio wskazał, że do pewnego momentu jest optymalny stosunek kosztów do druku 

jednego egzemplarza, ale raczej zyskalibyśmy miejsce w Biurze TD UJ niż istotne oszczędności 

finansowe. Arkadiusz zaznaczył, że zaoszczędzilibyśmy ok. 1200-1500zł rocznie na Zeszytach 

przy zmniejszeniu nakładu, gdyż gro kosztów nie jest związane z fizycznym wydrukiem. Przy 

przejściu na wyłącznie wersję elektroniczną oszczędności mogłyby być rzędu ok. 400zł na tomie. 

 

Katarzyna Konik zwróciła się z prośbą do Arkadiusza, aby wydawnictwo przygotowało 

kalkulacje.  

 

Arkadiusz Nyzio zadeklarował, że zwróci się do wydawnictwa z taką prośbą. Arkadiusz dodał, że 

nie ma formalnie takiego kryterium, że lepiej punktowane są czasopisma drukowane. 

Przywiązanie do formy drukowanej wynika z tradycji, lepszej rozpoznawalności i odbioru 

czasopisma. Nie jesteśmy także przewidzieć kroków, które podejmie Ministerstwo Nauki i 

Szkolnictwa Wyższego w nadchodzącej ewaluacji, która ma być podobno rewolucyjna. Może się 

okazać, że posiadanie formy drukowanej będzie istotnym czynnikiem przy ocenie czasopisma. 

Arkadiusz przywołał plany MNiSW, które planuje wykluczyć z wykazu B listy czasopism 

punktowanych czasopisma posiadające mniej niż 5 punktów, stąd sprawa finansowania Serii 

Ścisłej może rozwiązać się sama. W naukach społecznych jest większe przywiązanie do formy 

drukowanej, ale jest kładziona presja na wersje elektroniczne. Dlatego Arkadiusz rekomenduje, 

aby bardziej ograniczyć nakład drukowany niż zupełnie z niego rezygnować, gdyż może przynieść 

to więcej szkody. Arkadiusz zadeklarował rozmowy na ten temat z Redakcja Zeszytów 

Naukowych TD UJ.  

 

Dominik Borowski zapytał czy Redakcja Zeszytów TD UJ bada cytowalność Zeszytów.  

 

Arkadiusz Nyzio odpowiedział, że jesteśmy w silniku Google Scholar, planowana jest ewaluacja i 

jesteśmy obecni na innych platformach indeksacyjnych.  

 

Aneta Pieczka zapytała, gdzie trafia te 80 egzemplarzy. 
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Katarzyna Konik zwróciła uwagę na koszty składowania i ewentualnej utylizacji.  

 

Arkadiusz Nyzio odpowiedział, że 21 egzemplarzy wydawnictwo przekazuje na mocy ustawy do 

bibliotek polskich o statusie biblioteki narodowej, ok. 25-30 egzemplarzy trafia do recenzentów, 

autorów, innych zainteresowanych oraz promocji celem pozyskania nowych autorów.  

 

Aneta Pieczka sugeruje  podjęcie działań mających na celu lepszy kolportaż  czasopisma. 

 

Arkadiusz Nyzio zgodził się z Anetą. Arkadiusz zaznaczył, że pojawiały się pomysły, aby była 

powołana jedna osoba do celu promocji, rozpowszechniania Zeszytów np. na innych krakowskich 

uczelniach.  

 

Konrad Kulikowski zwrócił uwagę na Serię Ścisłą i jej problem z wypełnieniem limitu artykułów 

oraz czy zasadne byłoby, aby zlikwidować zupełnie Serię Ścisłą. Czy może utrzymanie tej Serii 

ma sens.  

 

Arkadiusz Nyzio wskazał na większą przypadkowość przy doborze artykułów, ale zaznaczył, że 

obecnie jest zainteresowanie Serią, która ma wypracowany swój moduł, promocje wyników badań 

zespołów badawczych, publikacje wyników badań finansowanych z grantów. Arkadiusz poddał 

pod zastanowienie czy zlikwidowanie Serii Ścisłej wyśle dobry komunikat środowisku 

doktoranckiemu o kondycji Zeszytów Naukowych TD UJ. Byłby to zły komunikat o wykluczeniu 

z możliwości publikowania w Zeszytach nauk przyrodniczych, ścisłych i medycznych.  

 

Katarzyna Konik poddała pod dyskusję możliwość wprowadzenia niewielkich opłat dla autorów 

za publikację ich artykułów. Katarzyna wskazała, że są czasopisma pobierające opłaty.  

 

Arkadiusz Nyzio zaznaczył, że nie jest to dobra droga, gdyż uznane czasopisma nie prowadzą 

takiej polityki. Nie jest to też dobre wizerunkowo i może występować postawa roszczeniowa.  

 

Michał Olszowski zaproponował lepszy kolportaż, rozszerzenie zakresu bibliotek oraz rozdawanie 

czasopisma promotorom.  

 

Arkadiusz Nyzio zadeklarował, że wydeleguje kogoś do takiej roli.  

 

Natalia Czyżowska poprosiła o przesłanie kalkulacji z wydawnictwa dla podjętych podczas 

dyskusji wersji. Natalia podziękowała Arkadiuszowi za przybycie i wyczerpujące odpowiedzi.  

 

19:44 – wychodzi Arkadiusz Nyzio, wchodzi Magdalena Wąsowicz.  

 

Punkt 5 

Inicjatywa zorganizowania marcowego wyjścia na musical pt. “Jekyll & Hyde” 

 

Marta Hoffmann zaprosiła na posiedzenie Rady TD UJ Magdalenę Wąsowicz, która jest 

członkiem Komisji Kultury i Promocji. Marta dodała, że Magdalena zajmuje się musicalami i 

chciałaby przedstawić swój pomysł. 
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Magdalena Wąsowicz jest entuzjastką musicali i w przeszłości organizowała wyjazdy na tego typu 

spektakle. Magdalena zaznaczyła, że cieszyły się one zainteresowaniem, a TD UJ ma wiele 

przedsięwzięć kulturalnych, ale nie ma w swojej ofercie wyjazdów na musicale. Magdalena 

zaproponowała wyjazd do teatru specjalizującego się w musicalach – w Chorzowie, gdzie jest 

przedstawiany musical “Jekyll & Hyde” i cieszy się dużym powodzeniem. Wyjazd odbyłby się 25 

marca br. i była by możliwość zwiedzania teatru.  

 

Natalia Czyżowska poprosiła o zreferowanie kwestii finansowych.  

 

Magdalena Wąsowicz przygotowała dwie wersje: 

 

OPCJA 1  - 23 osoby 

 

Bilety (rząd 4:6 po 29 zł; 17 po 65 zł) = 1279 PLN 

Bus OES TRANSPORT = 664 zł 

Koszt na uczestnika: 84,48 zł 

Suma: 1943 zł 

 

OPCJA 2 - 32 osoby 

 

Rząd 4 - 1279 zł 

Rząd 5 - 513 zł 

+3 miejsca w innych lokalizacjach - 195 zł 

BILETY: 1987zł 

BUS TRANS COMFORT (35 miejsc): 900 zł 

Koszt na uczestnika: 82,48 zł 

Suma: 2887 zł 

 

Odbyła się dyskusja. 

 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie jawne nad wyborem opcji nr 1. 

 

Rada TD UJ przyjęła uchwałę jednomyślnie.  

 

Punkt 7b 

Informacje o zjeździe PDNHiS oraz zjeździe KRD w Krakowie 

 

Natalia Czyżowska kontynuowała przerwany wątek. Na zjeździe podjęto uchwałę dotyczącą 

właściwego finansowania na uczelniach wyższych. Treść uchwały nie jest nam znana. Natalia 

dodała, że jesteśmy w kilku organizacjach, ale trudno wskazać konkretne korzyści, które do tej 

pory nam to przyniosło.   

 

Tomasz Guzik zapytał, co daje porozumienie. 

 

Michał Olszowski odpowiedział, że nic.  
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Aneta Pieczka zapytała czy udział w tych organizacjach obliguje nas do czegoś.  

 

Natalia Czyżowska odpowiedziała, że nie.  

 

Natalia Czyżowska zwróciła się z pytaniem do Rady TD UJ czy chce dofinansować zjazd 

Krajowej Reprezentacji Doktorantów, który ma odbyć się we  wrześniu w Krakowie, gdyż 

zwrócono się do nas z takim pytaniem. Politechnika Krakowska zaoferowała udostępnienie sal na 

obrady.  

 

Rafał Damaziak przypomniał, że to ze zjazdu KRD w ubiegłym roku wyproszono Prezesa TD UJ. 

 

Odbyła się dyskusja.  

 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie jawne nad dofinansowaniem zjazdu KRD w Krakowie. 

 

Oddano głosów: 0 na tak, 0 wstrzymujących się, 10 na nie.  

 

Rada TD UJ odrzuciła uchwałę jednomyślnie.  

 

Punkt 8 

Relacja ze zjazdu DFUP 

 

Magdalena Olbert przypomniała Radnym, że w ubiegły weekend w Kazimierzu Dolnym odbył się 

zjazd Doktoranckiego Forum Uniwersytetów Polskim, na którym zostały wybrane nowe władze. 

Magdalena wraz z Michałem Ożogiem byli reprezentantami TD UJ na zjeździe.  

 

Na zjeździe wybrano: 

Przewodniczący – Konrad Kozioł z Katolickiego Uniwersytetu Lubelskiego; 

Wiceprzewodniczący – Karol Sikora z Uniwersytetu Śląskiego w Katowicach; 

Sekretarz – Barbara Żmuda z Uniwersytetu Papieskiego Jana Pawła II w Krakowie.  

 

Magdalena Olbert dodała, że do grona członków przyjęto Uniwersytet Mikołaja Kopernika w 

Toruniu. Przewodniczący DFUP opisał strategię działania. Wskazał, że DFUP nie ma strony 

internetowej oraz że Rektor UJ Wojciech Nowak przyznał im budżet w wysokości 20 000zł. 

Planowane jest wydanie na kwartalne zjazdy 8000zł, 3000zł na stronę internetową, 5000zł na 

najlepszą publikację, 3000zł na wyjazdy służbowe.  

 

Aneta Pieczka zapytała ilu było uczestników.  

 

Magdalen Olbert odpowiedziała, że było 15 delegatów i 3 obserwatorów. 

 

Dominik Hodurek zapytał, przy jakiej instytucji działa DFUP. Czy jest to MNiSW? 

 

Natalia Czyżowska odpowiedziała, że przy Konferencji Rektorów Uniwersytetów Polskich.  

 

Magdalena Olbert dodała, że następny zjazd będzie 7-9 kwietnia br. w Bydgoszczy.  
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Punkt 9 

Kontakty z przedstawicielami w Radach Wydziałów i Instytutów 

 

Natalia Czyżowska zaproponowała Radnym, aby podzielić pomiędzy siebie wydziały i każdy z 

Radnych monitorowałby tam sytuację doktorantów na bieżąco. Sami przedstawiciele doktorantów 

nie do końca wiedzą, z kim mają się kontaktować, kiedy pojawiają się jakieś problemy.  

 

Katarzyna Konik zaproponowała udostępnienie Radnym tabeli z wydziałami do podziału.  

 

Michał Olszowski zaproponował, aby po dwie osoby były odpowiedzialne za 2-3 wydziały.  

 

Punkt 10 

Dyskusja dot. szkolenia z Excela, szkolenia z zarządzania emocjami oraz ogólnych 

zagadnień dotyczących szkoleń 

 

Aneta Pieczka przedstawiła Radnym propozycje szkoleń zaplanowanych na najbliższe miesiące i 

wniosła do Radnych o ich zatwierdzenie, aby mogła je organizować. 

 

Natalia Czyżowska zaproponowała, aby przedstawić je Radzie do zatwierdzenia, kiedy będą już 

przygotowane programy.  

 

Aneta Pieczka zwróciła się do Radnych z propozycją, która już przedstawiała na wyjeździe 

integracyjno-szkoleniowym w Lanckoronie, aby ogłosić konkurs dla doktorantów, którzy 

chcieliby przeprowadzić szkolenie. Osoby, które przedstawiłyby trzy najlepsze propozycje 

szkoleń otrzymałyby po 300zł na zakup literatury naukowej za zasadzie refundacji. Wcześniej 

takie osoby musiałyby przedstawić próbkę swoich możliwości przed komisją oceniającą. Aneta 

poddała pod dyskusję kwestie dopuszczenia członków Zespołu ds. szkoleń do konkursu. Z jednej 

strony wskazując, iż jako doktoranci maja do tego prawo, z drugiej wskazując na niekorzystne 

kwestie wizerunkowe.  

 

Odbyła się dyskusja. 

 

W ogólnej dyskusji Radni dobrze ocenili pomysł konkursu na szkolenia, zwracając uwagę, iż  

członkowie Zespołu ds. szkoleń nie powinni brać udziału w konkursie.  

 

Aneta Pieczka zaproponowała przygotowanie zasad konkursu.  

 

Punkt 11 

Sprawy związana z pomocą materialną 

 

Dominik Hodurek poinformował Radnych, że w bieżącym roku dojdzie do kosmetycznych zmian 

w Regulaminie pomocy materialnej i w zasadach przyznawaniu miejsc w akademikach. Dominik 

zwrócił się z prośbą do Komisji Prawnej TD UJ, aby wydała opinię odnośnie stosowania zapisu 

nakazującego zapewnienie połowie przyjmowanych doktorantów stypendium doktoranckiego. 

Obecnie 10% doktorantów otrzymuje stypendium doktoranckie.  
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Punkt 12 

Powołanie Piotra Piszczka i Pauliny Wietrzyk w skład Komisji Kultury i Promocji 

 

Marta Hoffmann zarekomendowała przyjęcie w poczet członków Komisji Kultury i Promocji 

Piotra Piszczka oraz Pauliny Wietrzyk.  

 

Piotr Piszczek poinformował, iż jest przygotowana ankieta dotycząca preferencji doktorantów, co 

do zajęć sportowych. Piotr poprosił Konrada Kulikowskiego o konsultacje, jako doświadczoną 

osobę w zakresie prowadzenia badań ankietowych. Piotr planuje rozpowszechnić naszymi 

kanałami ankietę ok. 27 lutego. Czas na wypełnienie będzie wynosił do 7 dni. Później zostaną 

przeanalizowane wyniki i zgłoszone propozycje. Piotr proponuje dobranie z czasem kolejnej 

osoby zainteresowanej działaniem w zakresie zajęć sportowych, aby stworzyć zespół. Piotr 

przedstawił sylwetkę Pauliny Wietrzyk, która jest polarnikiem, lichenologiem i reprezentuje TD 

UJ w Radzie Instytutu. Piotr wskazał, że Paulina regularnie informuje doktorantów o decyzjach 

Rady Instytutu i ocenia współpracę dobrze. Obecnie Paulina Wietrzyk jest na wyjeździe 

zagranicznym.  

 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie tajne nad przyjęciem Piotra Piszczka i Pauliny 

Wietrzyk do Komisji Kultury i Promocji.  

 

Komisja Skrutacyjna (= Komisja Rewizyjna) wydała kart 10, zebrała kart 10, wszystkie glosy 

były ważne 

 

Oddano głosy: 

Piotr Piszczek: 10 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się. 

Paulina Wietrzyk: 10 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się. 

 

Rada TD UJ przyjęła uchwałę jednomyślnie.  

 

21:02 - Natalia Czyżowska zarządziła 5 minut przerwy.  

 

21:07 – Natalia Czyżowska wznowiła posiedzenie Rady TD UJ. 

 

Punkt 13 

Powołanie Michała Warzyckiego w skład Komisji Prawnej 

 

Paula Złotowska zarekomendowała powołanie Michała Warzyckiego na członka Komisji Prawnej 

TD UJ. Paula dodała, że Michał Warzycki jest doktorantem pierwszego roku prawa, jest 

aplikantem radcowskim i zajmuje się prawem administracyjnym. Paula zaznaczyła, że Michał już 

pomagał TD UJ.  

 

Tomasz Guzik dodał, że współpracował z Michałem wielokrotnie i także popiera jego zgłoszenie.  

 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie tajne nad przyjęciem Michała Warzyckiego do Komisji 

Prawnej.  
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Komisja Skrutacyjna (= Komisja Rewizyjna) wydała kart 10, zebrała kart 10, wszystkie glosy 

były ważne 

 

Oddano głosy: 

Michał Warzycki: 10 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących się. 

 

Rada TD UJ przyjęła uchwałę jednomyślnie.  

 

 

Punkt 14 

Wiosenny wyjazd integracyjny 

 

Katarzyna Konik zaproponowała wiosenny wyjazd integracyjny doktorantów do Egeru na 

Węgrzech. Katarzyna zwróciła uwagę, że już w ubiegłym roku szczegółowo zostało 

sprawdzonych wiele destynacji – Wiedeń, Bratysława, Wilno, Berlin, Drezno – dlatego Katarzyna 

proponuje podjęcie stanowczej decyzji, która zaoszczędzi nam czasu i pozwoli Komisji Kultury i 

Promocji działać. Katarzyna dodała, że Eger i jego okolice cechują się dużą liczbą winnic i 

pięknymi krajobrazami. Ewelina Warumzer dokonałaby rozpoznania dostępności terminów. 

Katarzyna zaproponowała pierwszy weekend majowy.  

 

21:12 – wychodzi Michał Olszowski.  

 

Punkt 15 

Zakup materiałów promocyjnych TD UJ i sprawa patronatu honorowego nad Salonem 

Naukowym TD UJ 

 

Marta Hoffmann poddała pod decyzje Rady zakup materiałów promocyjnych w postaci kubków i 

maseczek antysmogowych. Oba te produkty cieszyły się dużą popularnością w ostatnim czasie. 

Marta proponuje zakup 50 kubków za 650zł, natomiast ma wątpliwości, co do zakupu maseczek 

antysmogowych.  

 

Rafał Damaziak zaproponował, aby zakupić kubki i rozdawać je na Salonie Naukowym, natomiast 

zakup maseczek antysmogowych pozostawić na przyszłą zimę, gdyż wiele osób zdążyło się już 

zaopatrzyć w maseczki poza tym jest prognozowana korzystna zmiana warunków pogodowych. 

 

Paula Złotowska i Katarzyna Konik popierają rozdawanie kubków podczas Salonu Naukowego. 

Katarzyna proponuje, aby np. 10-ciu pierwszym osobom wręczano kubki na koniec Salonu.  

 

Natalia Czyżowska zapytała czy dalej jest poszukiwana firma, która produkowałaby dla nas 

materiały promocyjne w niższej cenie.  

 

Marta Hoffmann i Katarzyna Konik zaznaczyły, że jest przeprowadzane rozpoznanie rynku, ale 

nie udało się wyłonić tańszej firmy, która zapewniałaby lepszą różnorodność produktów i jakość 

wykonania niż Fabryka Magika.  
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Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie jawne nad zakupieniem 50 kubków z logo TD UJ za 

kwotę 650zł. 

 

Rada TD UJ przyjęła uchwałę jednomyślnie.  

 

Marta Hoffmann zgłosiła Radnym, że prelegenci Salonu Naukowego otrzymują dyplomy z 

nieaktualnym już patronem prof. dr hab. Andrzejem Manią. Marta zastanawia się czy pozostawić 

patronat profesora Mani, który uczęszcza na Salony Naukowe czy zmienić patronat na obecnego 

Prorektora UJ ds. dydaktyki prof. dr hab. Armena Edigariana, który pojawia się na Salonach 

rzadko. Zmiana wiązałaby się z poniesieniem niewielkiego kosztu aktualizacji dyplomu.  

 

Natalia Czyżowska stwierdziła, że Salon Naukowy powinien być objęty pat orantem aktualnego 

Prorektora UJ ds. dydaktyki.  

 

Radni poparli zmianę.  

 

Punkt 16 

Sprawy bieżące i wolne wnioski 

 

a) timing manager; 

Aneta Pieczka zaproponowała wprowadzenie na posiedzeniach Rady funkcji timing managera, 

który czuwałby nad czasem dyskusji na Radzie. Aneta zadeklarowała się, jako pierwsza do tej 

roli.  

 

b) prośba o opinię o prof. Jacku Młynarskim do nagrody MNiSW; 

Natalia Czyżowska poinformowała, iż wpłynął wniosek od doktorantów Wydziału Chemii z 

prośbą o opinię o prof. Jacku Młynarskim do nagrody MNiSW. Natalia odroczyła głosowanie nad 

opinią, gdyż nie zostały dołączone, żadne informacje o dorobku profesora, ani o jego działalności 

dydaktycznej i działalności na rzecz doktorantów. Brak jest też opinii doktorantów o profesorze. 

Natalia wskazała, że sprawa jest procedowana w dużym pośpiechu, a Radni jednak muszą mieć 

czas, aby zapoznać się z sylwetką i działalnością kandydata.  

 

Dominik Borowski poprosił o podanie pełnych danych, gdyż przedstawiony wniosek nie pozwala 

podjąć decyzji.  

 

c) utworzenie popołudniowych grup zajęciowych z języka obcego w JCJ; 

Natalia Czyżowska zwróciła się do Radnych z propozycją, którą przedstawił Michał Ożóg, aby 

Jagiellońskie Centrum Językowe utworzyło grupy zajęciowe z języka obcego w godzinach 

popołudniowych, gdyż jest wielu doktorantów, którzy ze względu na pracę zarobkową mają 

trudności w uczęszczaniu na lektoraty w godzinach przedpołudniowych. Michał przygotuje pismo 

w tej sprawie i zamieści je na grupie dyskusyjnej Rady.  

 

Punkt 17 

Zamknięcie posiedzenia  

 

21:30 – Natalia Czyżowska zamknęła posiedzenie Rady TD UJ.  
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Protokołował 

 

 

Rafał Damaziak 


